

**\*\*Note: Handling Fee SGD20 per booking apply if purchase only Optional Tours\*\***

## Discover - Capital City of Port Louis

Half day / Demi-journée



Discover the highlights of the capital city of Port Louis. La Citadelle, that offers a stunning view stretching over the city, the Champ de Mars and the Mauritius Turf Club, the oldest race course and equestrian club in the Southern Hemisphere, The Government House, one of the oldest colonial heritages of the capital, The Central Market, a typical bazaar that reflects the Mauritian mosaic, with its handicraft, vegetables, spices... and a shopping stop at Le Caudan Waterfront, with its duty-free designer shops and Craft Market. Off to the Pamplemousses Garden, well known for its giant water lilies and home to no less than 500 species of local and exotic plants from around the world.



Découvrez les incontournables de Port-Louis, la capitale de l'île. La Citadelle qui offre une vue imprenable sur la ville. Le Champ de Mars, le plus ancien hippodrome et club hippique de l'hémisphère sud. L'Hôtel du Gouvernement, un des patrimoines coloniaux les plus anciens de la capitale. Le Marché Central, bazar typique qui reflète la mosaïque mauricienne, avec ses produits artisanaux, ses légumes, ses épices... et un arrêt shopping au Caudan Waterfront, avec ses boutiques de design hors-taxe et son Craft Market. Cap sur le Jardin de Pamplemousses, le plus ancien jardin botanique de l'hémisphère sud, reconnu pour ses nénuphars géants et qui n'abrite pas moins de 500 espèces de plantes locales et exotiques des quatre coins du globe.

[Click here to Submit Enquiry](#)

(KT-200317)

